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                            CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 16751/25.06.2019 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  24.06.2019  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

  Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 24.06.2019, ora 13.00,                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

  La sedinţă participă: Domnul Palaz Claudiu Iorga - Vicepreședinte al 

Consiliului Județean Constanța, Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului   

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu  al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

           Lipsesc următorii consilieri județeni: Domnul Țuțuianu Marius Horia -  

Președinte al Consiliului Județean Constanța, domnul Learciu Dumitru Daniel - 

Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța, doamna Bercaru Nicoleta, domnul 

Drăghici Rareș Cosmin, domnul Lămureanu Gheorghe, doamna Nedelcu Sabrina 

Maria. Domnul Enescu Marius Dumitru s-a prezentat pe parcursul ședinței.  

            

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a 

judeţului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

2. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Regiei Autonome Judeţene de Drumuri 

şi Poduri Constanţa „în reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en 

redressment” să achiziţioneze servicii de expertiză tehnică şi de întocmire 

documentaţii tehnice ( DALI/SF,PT,DDE) pentru  drumuri  judeţene, poduri şi 

podeţe aferente. 

      Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii unor bunuri imobile proprietate 

publică a Judeţului Constanţa din administrarea Consiliului Judeţean Constanţa în 

administrarea Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros”.                  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui imobil din domeniul public al 

Judeţului Constanţa în domeniul privat al Judeţului Constanţa şi desfiinţarea 

acestuia prin demolare.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui act adiţional la contractul                       

privind delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi apă uzată către                

SC RAJA SA. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. RETRAS Proiect de hotărâre privind însuşirea în domeniul public al Judeţului 

Constanţa  a unor bunuri imobile. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa 

pentru  S.C. E-Distribuţie S.A. în vederea realizării lucrărilor „racordare la reţeaua 

electrică a locului de consum repompare Călăraşi” – sediu S.C.RAJA S.A.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport public                           

de persoane prin curse regulate în trafic judeţean, valabil în perioada 2014-2019, 

aprobat prin HCJC nr.400/2013”.  

Iniţiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Române de Şah                  

a Sălii de ceremonii de la etajul Pavilionului Expoziţional Constanţa, în perioada   

19-29 Septembrie 2019 pentru desfăşurarea „Campionatului Naţional de Şah                    

pe echipe de seniori”. 

Iniţiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

10. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Europene                      

de Kung-Fu a Sălii de expoziţie din Pavilionul Expoziţional Constanţa, în data                 
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de 25 august 2019 pentru desfăşurarea „Campionatului Mondial de Kung-Fu”                        

şi în data de 15 Decembrie 2019 pentru organizarea „Concursului Internaţional                 

de Kung-Fu”. 

Iniţiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.6 din Hotărârea  

Consiliului Judeţean Constanţa nr. 25/2019 privind stabilirea unor tarife, taxe                        

şi taxe speciale pentru anul 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de Obiective pentru concursul                  

de proiecte de management de la Teatrul de Stat Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Marghiol 

Aneta.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii şi Organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei şi Statului de Funcţii                           

ale Direcţiei de Pază a Judeţului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

       

16. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului proprietate publică                 

a Judeţului Constanţa, situat în municipiul Constanţa, str. Dorobanţi nr.31, judeţul 

Constanţa, din Adăpost de Noapte pentru Oamenii Străzii în Locuinţă Protejată 

pentru protecţia victimelor violenţei domestice. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

       

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019 al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie 

Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

____________________________________________________________________________________ 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

21.  RETRAS Proiect de hotărâre privind numirea unui membru în Consiliul de 

Administraţie al Casei de Asigurări de Sănătate Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

22. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019 de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019, de la Teatrul de Stat Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

24. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui bun imobil proprietate 

publică a  Judeţului Constanţa către Consiliul Local al Comunei Vulturul. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

X 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Bună ziua! Faceți puțină liniște!  

          Doamna Secretar, vă rog frumos faceți prezența.  

Dna.Belu Mariana: Domnii Enescu Marius Dumitru și Lămureanu Gheorghe sunt în 

sală?  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Caută loc de parcare. Urmează să vină! 
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Dna.Belu Mariana: Lipsesc 5 consilieri, sunt prezenți 32 de consilieri județeni. 

Ședința este legal constituită.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dau citire proiectelor aflate pe ordinea suplimentară. 

Proiectul nr. 21 este retras. Știam, cel puțin așa știam eu. Sunteți de acord                             

cu suplimentarea ordinii de zi ?  

       - Cine este pentru? Împotrivă? Se opune cineva? Vă mulțumesc mult de tot.  

Dna.Belu Mariana: 32 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Trecem la ședința de consiliu propriu-zisă.  

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare                          

a judeţului Constanţa. 

       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc.   

Dna.Belu Mariana: Domnii Enescu Marius Dumitru și Lămureanu Gheorghe nu au 

venit. 30 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

2. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Regiei Autonome Judeţene de Drumuri 

şi Poduri Constanţa „în reorganizare judiciară, in judicial reorganisation,                         

en redressment” să achiziţioneze servicii de expertiză tehnică şi de întocmire 

documentaţii tehnice (DALI/SF,PT,DDE) pentru  drumuri  judeţene, poduri                       

şi podeţe aferente. 

Dl. Crușoveanu Marian: O secundă, vă rog! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Până să supunem la vot, domnul Crușoveanu are de ridicat 

o problemă.  

       Numai puțin! Nu are legătură cu proiectul, este o speță în sine, dar nu are legătură 

cu proiectul de pe ordinea de zi. Ca să știți!  

Dl. Crușoveanu Marian: Cu acest proiect, cu finalitatea acestui proiect, practic.  

       Pentru că cei de la  Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa, 

având în vedere că ei vor să facă toată documentația tehnică,  DALI/SF,PT,DDE,   

toată această documentație, finaliatatea acesteia este organizarea unei proceduri                     

de licitație.  

      Ce nu se știe încă sigur, este faptul că Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri                   

şi Poduri Constanţa, la acest moment, are doar întreținerea drumurilor județene,                     

nu și modernizarea drumurilor județene, iar documentațiile acestea tehnice, finalitatea 

lor este modernizarea unor drumuri județene.     
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       Eu vroiam să atrag atenția despre faptul că, nu știu cât de, de aceea trebuie 

verificat, cât de, nu știu să zic dacă este legal, dacă pot să și participe la această 

licitație, având în vedere că dânșii vor face această documentație, vor realiza licitații 

pentru întocmirea acestei documentații.  

        Deci, trebuie să întrebăm dacă Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri 

Constanţa are sau nu are dreptul să participe la această licitație ce va deriva din 

finalitatea acestor documentații tehnice.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Problema este următoarea, haideți să sintetizăm puțin.              

Am discutat cu domnul consilier și dumnealui spune în felul următor.                               

Deci, repet, nu are legătură cu proiectul.  

Dl. Crușoveanu Marian: Proiectul nu are nici o problemă! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Este normal, va fi supus la vot. Este pe ordinea de zi.                 

Este o problemă pe care a ridicat-o, acum rămâne să o dezbatem și ține foarte mult de 

Regie.  

        În sensul că, dumnealor își fac documentațiile sau scot la licitație, există riscul, 

un fel de drob de sare, dar există acest risc, acum preventiv, ca documentația                 

să favorizeze într-o eventuală licitație Regia, mai pe scurt. Am tras concluzia.  

Dl. Crușoveanu Marian: Având în vedere, da! că ei sunt cei care vor contracta aceste 

documentații.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Este o presupunere, eu nu pot să gândesc așa, dar este o 

problemă, vom lua în calcul ca să analizăm să nu se întâmple astfel de lucruri.  

Dl. Crușoveanu Marian: Să nu ne trezim că pe viitor avem probleme din neatenție! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Ca un semnal de alarmă tras. În sensul acesta.                             

Dar, repet, nu are legătură cu proiectul de pe ordinea de zi! Este o problemă ridicată, 

nu m-am gândit la ea, nu am luat-o în calcul. Promit că o să aprofundez, să văd dacă 

sunt astfel de lucruri. Dacă nu mai aveți altceva supun la vot! 

      - Cine este pentru proiectul de pe ordinea de zi? Împotrivă? Abțineri?                            

Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii unor bunuri imobile proprietate 

publică a Judeţului Constanţa din administrarea Consiliului Judeţean Constanţa                 

în administrarea Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros”.         

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui imobil din domeniul public                  

al Judeţului Constanţa în domeniul privat al Judeţului Constanţa şi desfiinţarea 

acestuia prin demolare.  

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui act adiţional la contractul                       

privind delegarea gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi apă uzată către                

SC RAJA SA. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Proiectul nr. 6 este retras.  

7. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean                        

Constanţa pentru  S.C. E-Distribuţie S.A. în vederea realizării lucrărilor 

„racordare  la reţeaua electrică a locului de consum repompare Călăraşi” – sediu                    

S.C.RAJA S.A.  

- Cine este pentru? Abțineri?Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport public                           

de persoane prin curse regulate în trafic judeţean, valabil în perioada 2014-2019, 

aprobat prin HCJC nr.400/2013”.  

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Române de Şah                  

a Sălii de ceremonii de la etajul Pavilionului Expoziţional Constanţa, în perioada   
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19-29 Septembrie 2019 pentru desfăşurarea „Campionatului Naţional de Şah                    

pe echipe de seniori”. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

10. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Europene                      

de Kung-Fu a Sălii de expoziţie din Pavilionul Expoziţional Constanţa,                           

în data  de 25 august 2019 pentru desfăşurarea „Campionatului Mondial                         

de Kung-Fu” şi în data de 15 Decembrie 2019 pentru organizarea „Concursului 

Internaţional  de Kung-Fu”. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.6 din Hotărârea  

Consiliului Judeţean Constanţa nr.25/2019 privind stabilirea unor tarife,                              

taxe  şi taxe speciale pentru anul 2019. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de Obiective pentru concursul                  

de proiecte de management de la Teatrul de Stat Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Marghiol 

Aneta.  

- Cine este pentru? Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcţii şi Organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 30 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei şi Statului de Funcţii                           

ale Direcţiei de Pază a Judeţului Constanţa. 

- Cine este pentru?  

Dl. Crușoveanu Marian: Aici am să vă rog să îmi permiteți o scurtă intervenție.                     

La Comisia de specialitate Buget Finanțe, pentru susținerea acestui proiect                              

s-a prezentat domnul director Stamat Costel.  

       Am vizionat organigrama, ca să zic așa, practic ceea ce va avea acest director 

adjunct în subordine. Domnul viitor director adjunct nu face decât să vină să pună               

o simplă semnătură asupra deja unui responsabil pe Serviciul Financiar Contabil               

și Administrativ.  

       Acest director adjunct, mai mult decât atât, acest post de director adjunct                      

ia naștere prin desființarea unui post de execuție, anume de agent de pază și se creează 

acest post de director adjunct.  

       La întrebarea: Care vor fi atribuțiile acestui director adjunct? Care este necesitatea 

și efortul financiar ce se presupune a fi făcut și de unde se va acoperi? Pentru că se va 

face un efort financiar în jur de 30.000 de ron/an, nu am primit decât un răspuns vag: 

Din contracte!  

      Trebuia, totuși, făcută o rectificare bugetară în ceea ce privește înființarea acestui 

post.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule director, luați microfonul și vă rog să dați 

lămuriri.  

Dl. Crușoveanu Marian: Și gândiți-vă că este al doilea director adjunct!                             

Mai este unul! Care întradevăr justifică activitatea.  

Dl. Stamat Costel: Prin desființarea acelui post de agent, presupune un număr                   

de cel puțin 4 agenți, ceea ce înseamnă undeva la 11.788 de lei pe lună, pe când                    

un director va prelua atribuțiunile de control și coordonare a Serviciului de Pază,                         

care înseamnă un salariu brut de 6.877 de lei.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, utilitatea! Vă întreabă ce face directorul adjunct? 

Dl. Stamat Costel: Va prelua controlul și verificarea. Nu este cel care se ocupă                    

de contabilitate, financiar, administrativ.  
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Dl. Crușoveanu Marian: Care este treaba directorului adjunct? Și pe cine va avea în 

subordine? Contabilul șef, are un contabil ALOP, un casier, are trei inspectori de 

specialitate printre care un arhivar,  un casier și un magazionier.  

Dna. Belu Mariana: A venit și domnul consilier Enescu.  

Dl. Crușoveanu Marian: Ce legătură are acest director adjunct cu această activitate? 

Această activitate este controlată și coordonată de contabilul șef!                                        

Uitați organigrama întocmită de dumneavoastră!   

Dl. Stamat Costel: Nu este numai contabilitatea în acel serviciu. Acel serviciu 

presupune că contabilul șef are în subordine un contabil ALOP și un casier.                      

Serviciul administrativ, serviciul arhivă și serviciul secretariat sunt celelalte și intră                              

în componența, în coordonarea directorului adjunct existent.  

      Cel pe care îl înființăm se va ocupa de serviciul Pază și va conduce cei                        

250 de agenți. 

Dna. Belu Mariana: Domnule consilier, uitați-vă bine pe organigramă! Există un 

post de director adjunct, care este ocupat.  

Dl. Crușoveanu Marian: Corect! 

Dna. Belu Mariana: Și care are în subordine numai Serviciul Financiar – Contabil                               

și Administrativ. 

Dl. Crușoveanu Marian: Da, acela este nou! 

Dna. Belu Mariana: Nu! Nu acela este nou, acela este ocupat! Nou este director 

adjunct spune "post vacant"! Și are în subordine Serviciul de Pază, Pază Rurală                   

și Pază Urbană. 

Dl. Crușoveanu Marian: La comisie  am văzut altceva! 

Dl. Stamat Costel: Nu am modificat nimic! Uitați-vă și vedeți organigrama! 

Dl. Crușoveanu Marian: Îl întrebam pe domnul director: Ce face directorul adjunct 

care are subordonare pe contabil?  

Dna. Belu Mariana: Acela există din totdeauna! 

Dl. Crușoveanu Marian: Și care este scopul unui post de director adjunct care pune   

o semnătură peste un contabil?  

Dna.Belu Mariana: Domnul director l-a găsit pe acel director adjunct!                           

Dânsul  dorește ca paza din urban și rural să mai fie coordonată de un director.                              

Acesta este postul vacant și nou! Acela este vechi! 

Dl. Stamat Costel: Cei patru agenți de control presupun un salariu de 11.787 de lei 

într-o lună. Un director adjunct se va ocupa de coordonarea tuturor celor 250 de 

agenți.   

Dl. Crușoveanu Marian: În cadrul comisiei, în prezența celorlalți colegi, când v-am 

întrebat, ați răspuns altceva! 

Dl. Stamat Costel: Același lucru v-am spus! 
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Dna. Belu Mariana: Poate că nu a înțeles bine! 

Dl. Stamat Costel: Eu v-am spus ca se înființează un post de director adjunct care va 

conduce serviciul de pază! Asta v-am spus! 

Dl.Niculescu George Sergiu : Dați-mi și mie voie!  

       Domnule director, ca să înțelegem! George Niculescu mă numesc, desființăm 

patru posturi de agenți de pază? 

Dl.Palaz Claudiu Iorga: Patru posturi înseamnă patru persoane, dar de fapt este un 

singur post!  

Dl.Stamat Costel: Nu, un post.  

Dl.Niculescu George Sergiu : Înseamnă patru persoane? 

Dl. Stamat Costel: Da! 

Dl.Niculescu George Sergiu : Deci, desființăm un post, patru agenți de pază                       

îi disponibilizăm ca să angajăm un director adjunct.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dați pe cineva afară? Ca să înțelegem! La ora asta? 

Dl.Stamat Costel: Nu dăm pe nimeni afară! 

Dna. Belu Mariana: Sunt vacante posturile! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Sunt doar virtuale?  

Dl. Stamat Costel: Este un post de agent vacant! Dar un post de agent vacant 

înseamnă cel puțin patru agenți pe post! 

Dna. Belu Mariana: Există dar sunt vacante! 

Dl. Niculescu George Sergiu : Numai puțin, ca să înțeleg.  Este mai oportun, din 

punct de vedere al Direcției de Pază, care prestează servicii de pază, practic 

dumneavoastră câștigați bani prestând servicii de pază, să desființați un post de pază, 

prin care puteți să încasați bani mai mulți, pentru direcție ca să  puneți un director 

adjunct?  

         Este aceasta o oportunitate financiară pentru Direcția de Pază?  

Dl. Stamat Costel: Pentru sporirea calității serviciilor, pentru un mai bun control,              

am considerat că da!  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru că sunt discuții, eu aș amâna proiectul până                      

se lămuresc lucrurile! Să știm clar! Nu m-a lămurit! Dacă sunteți de acord! 

Dl. Crușoveanu Marian: Noi vom vota împotrivă.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, nu are sens. Este posibil să îl supunem la vot.                  

Haideți să lămurim lucrurile, este vorba de consens până la urmă, este vorba despre  

Direcția de Pază.  

      Mai bine amân proiectul, dacă sunteți de acord.  

      Nu pot să îl retrag, îl pot amâna, dacă vreți dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am să vă rog să îl supuneți la vot deoarece inițiatorul nu 

este în sală! 
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Dl. Stamat Costel: Am să vă rog să îl supuneți la vot! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule director, chiar așa vă este greu să îl lămuriți?  

Dl. Crușoveanu Marian: Ne-am lămurit!  

     A fost o schimbare cu 180 de grade a domnului director de la Comisie până la plen.  

Vă rog frumos supuneți-l la vot! Așa este normal, este un proiect aflat pe ordinea de 

zi! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Bine, supun la vot proiectul de hotărâre! 

     - Cine este pentru? Împotrivă?  

Dna. Belu Mariana: Sunt 17 voturi pentru, 14 voturi împotrivă. Proiectul nu a trecut. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Mai bine îl amânăm. Asta este.  

Dl. Crușoveanu Marian: De ce să îl amânați?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Acum trec mai departe. Asta este.  

Dna. Belu Mariana: Există o abținere?  

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, orice proiect care este cu probleme trebuie să îl 

retragem? De ce ?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, nu îl retrag. Am vrut să supun la vot amânarea lui.    

Asta v-am spus mai devreme. Că eu nu voiam să îl supun la vot. Acesta a fost punctul 

meu de vedere.  

Dna. Belu Mariana: 16 voturi pentru, 14 voturi împotrivă și o abținere. Domnul 

Goidea, da? Nu a trecut hotărârea.  Oricum abținerea este la negativ. 

Dl. Goidea Florin: Eu mă abțin, da.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Da.  

16. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului proprietate publică                 

a Judeţului Constanţa, situat în municipiul Constanţa, str. Dorobanţi nr.31,                        

judeţul Constanţa, din Adăpost de Noapte pentru Oamenii Străzii în Locuinţă Protejată        

pentru protecţia victimelor violenţei domestice. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. A venit și domnul Enescu Marius Dumitru. 

De aceea suntem 31.   

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Până la sfârșit cred că ajunge și domnul Learciu. Poate să 

voteze preventiv.      

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019 al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli şi a Listei de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie 

Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli şi a Listei obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2019. 

- Cine este pentru? Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Proiectul nr. 21 este retras. 

22. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019 de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 

  

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019, de la Teatrul de Stat Constanţa. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: 

24. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui bun imobil proprietate 

publică a  Judeţului Constanţa către Consiliul Local al Comunei Vulturul. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dacă nu mai sunt alte probleme, vă mulțumesc mult de tot. 

Să știți că și domnul Learciu a avut intenția să vină, e pe drum! Să fie sănătos dar asta 

este! Vă mulțumesc mult! 

 

 

 

Vicepreședinte,  

Palaz Claudiu Iorga 

 

 

 

Secretar al Județului,  

       Belu Mariana  

 

 

 

 

                                                                                                              Întocmit,  

                                                                                                                     Pîrvu Lidia  


